
V Praze dne 8.12.2021 

Vážení členové výběrové komise, 
 
reaguji na vypsané výběrové řízení k obsazení pracovní pozice lékařky v rámci Absolventského 
programu Fakultní nemocnice Olomouc a Lékařské fakulty Univerzity Palackého v Olomouci 
na roky 2022/2023. Bylo by mi ctít stát se součástí týmu lékařů na tak renomovaném pracovišti, 
jakým je Fakultní nemocnice Olomouc.  
 
Mou prioritou je pracovat na Onkologické klinice, která coby komplexní onkologické centrum nabízí 
maximálně kvalitní péči ve spektru sahajícím od klinické a radiační onkologie až po preventivní 
programy a dostupnost specializovaného paliativního týmu. Další velkou výhodou je možnost zapojení 
pacientů do klinických studií.  
 
Onkologii jako svůj budoucí obor jsem začala zvažovat ve třetím ročníku svého studia. Vnímám ji jako 
dynamický, prudce se rozvíjející obor, který je s ohledem na stále rostoucí incidenci nádorových 
onemocnění velmi perspektivní. Je fascinující, jakým způsobem se změnila prognóza u některých 
nádorových onemocnění v posledním desetiletí. Na druhou stranu u řady nádorů zůstává stále velký 
prostor pro zlepšení jejich léčby a já věřím, že se dalšího pokroku dočkám během své kariéry. Ráda 
bych se také zapojila do vědecko-výzkumné činnosti a Fakultní nemocnice Olomouc je pracovištěm, 
které mi tuto možnost může poskytnout.  
 
V pátém ročníku jsem díky pandemii COVID-19 měla možnost několik měsíců působit na Onkologické 
klinice Fakultní nemocnice Olomouc. Nabyla jsem velmi cenné zkušenosti, které by mi jistě pomohly 
při zahájení mé budoucí kariéry. Získala jsem jedinečnou možnost proniknout do oboru mnohem 
hlouběji, než je během klinické výuky běžné, a zároveň jsem poznala část skvělého kolektivu kliniky. 
Viděla jsem práci klinických i radiačních onkologů, byla jsem přítomna na ambulancích, 
chemoterapeutickém stacionáři, ozařovnách i oddělení. Nejvíce času jsem strávila na oddělení 
a pod odborných dohledem jsem měla možnost vykonávat práci sekundárního lékaře. Účastnila jsem 
se řady multidisciplinárních týmů. Výrazně jsem se zlepšila v komunikačních dovednostech 
a příležitostně se účastnila pohovorů s pacienty po boku lékaře či klinické psycholožky. Také jsem lépe 
porozuměla práci paliativního týmu. Myslím si, že můj čas strávený na Onkologické klinice byl velmi 
intenzivní a utvrdila jsem si tím svůj zájem o obor a o práci ve Fakultní nemocnici Olomouc. V současné 
době se na klinice věnuji Studentské vědecké odborné činnosti pod vedením MUDr. Radmily 
Lemstrové, Ph.D. 
  
Během svého studia jsem absolvovala řadu stáží na pracovištích v České republice a zahraničí. Poznala 
jsem Masarykův onkologický ústav v Brně a Onkologickou kliniku Fakultní Thomayerovy nemocnice 
v Praze. Moje první zahraniční stáž byla výzkumného charakteru v chilském hlavním městě 
Santiago  de Chile, druhou stáž jsem absolvovala na urologické   klinice ve španělské Salamance. 
Vzhledem k nutnosti úzké spolupráce klinického onkologa s řadou jiných specialistů pro mě byla stáž 
na urologické klinice velmi přínosná. Nahlédla jsem hlouběji do chirurgické léčby urologických nádorů, 
která je jednou ze základních modalit jejich úspěšné terapie. 
 
Fakultní nemocnici Olomouc považuji za skutečně renomované a moderní pracoviště a velmi se mi líbí 
myšlenka Absolventského programu jako takového. S přihlédnutím k mým velmi dobrým studijním 
výsledkům jsem přesvědčena o tom, že jsem vhodným kandidátem pro přijetí. Věřím, že mou přihlášku 
zvážíte. 
 

Kozubíková Irena 
 


